
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 25. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 312
Finder ministeren det mere problematisk, at der udbetales bonusser i det private
erhvervsliv end der gør i centraladministrationen set i lyset af corona-krisen, jf.
ministeren udtalelse den 22. april 2020 om, at alle virksomheder bør være tilba-
geholdende med at udbetale bonusser til ansatte grundet coronakrisen, jf. https://
finans.dk/erhverv/ECE12089595/minister-om-bonusser-under-coronakrisen-udvis-maade-
hold-og-omtanke/?ctxref=ext og svar på SAU alm. del - spørgsmål 387, hvoraf fremgår, at
staten har udbetalt over 30.000 bonusser til ansatte i centraladministrationen i 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Lars Christian Lilleholt
formand
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